

Title (en)

FRAME FOR A SET OF PICTURES.

Title (de)

BEHÄLTER FÜR EINEN BILDERSTAPEL.

Title (fr)

CADRE POUVANT RECEVOIR PLUSIEURS IMAGES.

Publication

**EP 0247200 A1 19871202 (DE)**

Application

**EP 87903208 A 19861029**

Priority

DE 3539339 A 19851106

Abstract (en)

[origin: WO8703105A1] Frame for a set of identical-format and essentially rectangular pictures with a casing (10) having a viewing window and a slide (20) which can be drawn out of the casing, as well as a stand (44) pivoting on the back of the casing opposite to the window (18). The stand (44) has stops (56, 60) which, when the stand is pivoted, lock the latter by striking against corresponding stops on the casing. The stops (56) and corresponding stops (60) are arranged in the direction of the free end of the stand, at a certain distance from the articulation of the latter, and the elements having stop surfaces are shaped and arranged in such a way that during pivoting movements of the stand they are moved away from one another by elastic deflection and when the stand is folded back they are superimposed.

Abstract (fr)

Cadre pouvant recevoir plusieurs images de même format, sensiblement rectangulaires, comportant un boîtier (10) pourvu d'une fenêtre de regard et un coulisseau (20) pouvant être retiré du boîtier ainsi qu'un support (44) articulé sur le fond du boîtier opposé à la fenêtre (18), lequel support (44) possède des arrêts (56, 60) qui, lors du pivotement du support, bloquent ce dernier par butée sur des contre-arrêts du boîtier. Les arrêts (56) et contre-arrêts (60) sont disposés en direction de l'extrémité libre du support à une certaine distance de l'articulation de ce dernier, et les éléments présentant les surfaces d'arrêt sont conformés et disposés de telle manière que, lors des mouvements de pivotement du support, elles s'écartent l'une de l'autre par déviation élastique, et que, lorsque le support est rabattu, elles se superposent.

IPC 1-7

**G03B 23/02**

IPC 8 full level

**B42F 7/14** (2006.01); **A47G 1/06** (2006.01); **A47G 1/14** (2006.01); **G02B 27/02** (2006.01); **G03B 23/02** (2006.01)

CPC (source: EP KR US)

**A47G 1/143** (2013.01 - EP US); **G02B 27/022** (2013.01 - EP US); **G03B 23/02** (2013.01 - KR)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**DE 3539339 A1 19870507**; BR 8606958 A 19871103; CA 1259241 A 19890912; EP 0247200 A1 19871202; ES 2003475 A6 19881101;  
GB 2190585 A 19871125; GB 2190585 B 19891011; GB 8714953 D0 19870729; JP S63501279 A 19880519; KR 880700950 A 19880413;  
US 4798015 A 19890117; WO 8703105 A1 19870521; ZA 868109 B 19870423

DOCDB simple family (application)

**DE 3539339 A 19851106**; BR 8606958 A 19861029; CA 522178 A 19861105; EP 8600622 W 19861029; EP 87903208 A 19861029;  
ES 8602934 A 19861106; GB 8714953 A 19861029; JP 50576386 A 19861029; KR 870700576 A 19870701; US 5987487 A 19870611;  
ZA 868109 A 19861024